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ZÁPIS 

ze čtrnáctého zasedání komise kultury a vzdělávání Rady městské části Praha 17 

konaného dne 21. 11. 2013 v zasedací místnosti Úřadu městské části Praha 17, 

Žalanského 291/12b, 163 02 Praha 6 – Řepy 

 

Poradu řídil:  MUDr. Antoine Katra 

Přítomni: MUDr. Antoine Katra 

Dr. Tomáš Finger 

Mgr. Aleš Koutný 

Michaela Bušková 

Kristýna Radějová 

Karel Vlček 

Mgr.Naděžda Zemanová 

Omluven : Bc. Jitka Synková 

  Jana Havlíčková 

(Prezenční listina je k dispozici u tajemníka komise.) 

 

Program: 

1. Plán činnosti Komise kultury a vzdělávání pro rok 2014  

2. Diskuse k rozvoji kulturního života MČ Praha 17 

                                                                                                                 

Průběh jednání: 

 

MUDr. Antoine Katra  přivítal přítomné členy a otevřel diskusi k rozvoji kulturního života. 

V úvodu seznámila Mgr. Zemanová členy komise s obsahem pracovního jednání, které se 

konalo dne 25. 9. 2013 v Kulturáčku na Bílé hoře. Bylo svoláno z podnětu Dr. Fingera : 

Cílem pracovního jednání byl návrh vytvoření Strategického plánu rozvoje kultury na území 

městské části Praha 17. 

K vytvoření tohoto plánu byly diskutovány základní body: 

- zaměření kulturního rozvoje v souladu se skladbou obyvatelstva ( dle demografických 

předpokladů) 

- identifikace cílových skupin 

- stanovení cílů při respektování strategie MHMP 

- stanovení metod 

- shrnutí výchozího stavu s využitím materiálů Koncepce řízení zařízení pro trávení 

volného času s aktualizovanými daty 

- definování subjektů, které působí v oblasti kultury, sportu, volného času a jejich 

budoucí spolupráce ( Boromejky, sportovní kluby,DDM apod.) 

V rámci těchto témat byla navržena změna organizace KC Průhon připojením Kulturáčku na 

Bílé hoře jako čtvrté součásti. Mgr. Koutný informoval o ukončení sběru dat z dotazníku pro 

obyvatele Řep k 20.9.2013 

Složení realizačního teamu pro přípravu Strategického plánu rozvoje kultury na území 

městské části Praha 17 bylo navrženo takto:  Dr. Finger, Bc. Synková, Mgr. Koutný,  

p. Radějová 

Na tuto informaci navázal Dr. Finger – tato strategie by měla být součástí celkové strategie 

rozvoje Řep,  na jejímž vzniku se začalo pracovat. Tato celková strategie dosud městské části 

chyběla, přestože dílčí oblasti již byly v různých podobách na jednotlivých odborech 

zpracovávány. Důležité je teď tyto materiály využít tak, aby byl vytvořen jasný plán. 

Dr. Finger seznámil členy komise s dokončením první etapy rekonstrukce Sokolovny – první 

konanou akcí byla Martinská zábava. Úprava Sokolovny je velmi pěkná, i když je vidět ještě 
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potřeba dokončení. V jakém termínu je předpoklad? Je nutné při realizaci takovýchto akcí mít 

připravený i záměr na vybavení stavby po rekonstrukci (nábytek, technologie), aby byly 

zajištěny finance a vše bylo včas vysoutěženo. 

Navrhuji také zařadit do časopisu článek o budoucí činnosti KC Průhon, protože např. senioři 

mají obavy, zda ještě bude KC Průhon po rekonstrukci dostupný i jim. 

Mgr. Koutný – koncepce vnitřního vybavení Sokolovny jsem předkládal na konci února 2013, 

Byla vytvořena ve spolupráci s projektantem, ale realizace probíhá v etapách. Vše by mělo 

být hotovo v únoru 2014, kdy by měla být Sokolovna slavnostně otevřena. 

Dr. Finger – důležitá je součinnost odborů, aby byla stavba připravena komplexně.Do plánu 

investic jsem zařadil zastřešení prostoru venkovního sezení u Kulturáčku na Bílé hoře, aby 

byly vnitřní  prostory nekuřácké pro maminky s dětmi. 

Radějová – tuto úpravu uvítáme, protože kuřácká část opravdu není vhodná pro tuto skupinu, 

ale na větších akcích je vždy část kuřáků a my jsme rádi, že jsme získali postupně klientelu. 

Nájem, který platíme je skutečně vysoký a sotva stačí pokrýt náklady budovy. Máme potom 

jen omezené prostředky na uhrazení účinkujících, což se odráží na kvalitě. Kdyby bylo možné 

vyjednat snížení nájmu, hodně by to aktivitám pomohlo. 

Dr. Finger je nutné dořešit změnu smluvních vztahů mezi Bikrosclubem (nájemce) - MČ 

Praha 17(pronajímatel) - neziskovou organizací Sdružení pro kulturu Nejen dětem, 

(provozovatel). Je vlastně připojení Kulturáčku jako další součásti KC Průhon reálné? 

Mgr. Koutný – rozhodně by pak byla pokryta celá oblast Řep, ale pokud by k tomuto kroku 

došlo, musí být zajištěna odpovídajícími finančními prostředky. Úprava prostor Kulturáčku je 

nezbytná pokud má být dalším kulturním centrem. 

Bušková- podařilo se v KC Průhon realizovat změny, které jste měl v plánu pane řediteli? 

Mgr. Koutný – teď působíme v přechodném sídle v základní škole, kde nejsou podmínky 

úplně ideální, ale přesto se hodně změnilo. Teď již bude k dispozici i Sokolovna, takže budou 

podmínky lepší. 

Dr. Finger – vrátím se ještě k činnosti místní knihovny. V jakém rozsahu je propojena 

s Městskou knihovnou? 

Mgr. Zemanová – je řádně zapsána v rejstříku knihoven a to sebou nese metodickou pomoc a 

roční dotaci na nákup knih.  

Dr. Finger – měl jsem na mysli propojení a modernizaci odpovídající době. Otevřít možnost 

rezervací knih a rozšíření o produkty, které jsou běžně dostupné v pobočkách MK např. CD . 

Mgr, Zemanová – Městská knihovna nerozšiřuje síť poboček, naopak se zaměřila na 

centralizaci. Řepy mají místní knihovnu a tak bylo zamítnuto ze strany Městské knihovny i 

zajíždění pojízdného busu. 

Bušková – to by ale vlastně stejně bylo dublování služeb 

Dr. Finger – mělo by být otevřeno jednání s Městskou knihovnou, aby při otevření KC 

Průhon již byly služby odpovídající novému prostředí. 

Bušková – kdy dojde k otevření KC Průhon? 

Mgr. Koutný – zkušební provoz bude zahájen v červnu a slavnostní otevření po kolaudaci 

v září 2014 

Členové komise se shodli na programu příštího zasedání: 

1. informace o rekonstrukci KC Průhon – účast  Ing. Podaného 

2. situace Kulturáčku na Bílé hoře 

Zástupkyně předsedy M. Bušková poděkovala přítomným za předsedu, který jí předal vedení 

při svém odchodu, a ukončila zasedání. 

 

V Praze dne: 22. 11. 2013 

Zapsala: Zemanová Schválil: MUDr.A. Katra 

Ověřila M.Bušková 


